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SzCtYlOWTiy Panie Pvezydencie proszę o zabezpieczenie środków finansowych 

na wykonanie otwartej strefy aktywności na terenie SP12 lub parku na osiedlu 650 - lecia. Strefy 

aktywności cieszą się dużą popularnością wśród mieszkańców w każdym wieku, dlatego wnoszę 

0 zaplanowanie takiej strefy we wskazanej przeze mnie lokalizacji. Chcę też nadmienić, że na 

terenie osiedla 650 - lecia nie ma takiej strefy, mimo dużego zainteresowania aktywnością fizyczną 

1 rekreacją wśród mieszkańców. 
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